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Årsstämma 2019 
Protokoll 
Ordinarie föreningsstämma i Brf Kungsholms Hamnplan 5, den 
2 juni kl 19:00, i gathusets entré.  

1. Stämmans öppnande  
2. Val av ordförande vid stämman  

Sittande 
3. Upprättande och godkännande av röstlängd  

Se bilaga 
4. Val av en eller två justeringsmän  

Gustav Dahlin och Johan Toll 
5. Godkännande av dagordningen  

Dagordningen godkänns 
6. Prövning av om stämman blivit behörigen sammankallad  

Stämman har blivit behörigen sammankallad 
7. Framläggande av årsredovisning och revisionsberättelse (Bilaga)  

Stämman fastställde årsredovisning och revisionsberättelse 
8. Beslut om fastställelse av resultaträkning och balansräkning  

Stämman fastställde resultaträkning och balansräkning 

9. Beslut om behandling av föreningens resultat enligt 
balansräkningen  
Stämman beslutade att godkänna styrelsens förslag av 
resultatsdisposition 

10.Beslut om ansvarsfrihet åt styrelseledamöterna  
Föreningen lämnar ansvarsfrihet åt styrelsen 

11.Beslut om arvoden åt styrelsen och revisorerna (Bilaga)  
Stämman beslutar inget arvode skall utgå till styrelsen.  
Revisor på löpande räkning. 

12.Val av styrelse, revisor och valberedning (Bilaga)  
Stämman godkänner valberedningens förslag enligt nedan: 
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Anna Hönig- omval, Ordförande 
Gustav Dahlin, omval 
Anna Blondell, omval 
Mauritz Wahlqvist, nyval 
Philip Lindsten, nyval 
Föreningen behåller Pierre Polhammar som revisor. 
Till valberedning vals Bryan Rapp med stöd av Henrik Rättzen samt 
Ali Etemad. 

13.Motioner – eventuella  
Inga Motioner har inkommit 

14.Information om föreningens mål, planer och verksamhet  
Föreningens mål är att ha en kassa på 500 000 kr. Föreningen har 
idag banklån om cirka 2,5 Mkr. Efter att pågående vattenskador har 
slutförts kommer underhållsplanen att uppdateras och ses över på 
nytt. Inga planer på höjda avgifter, dock ligger vi kvar på samma 
hyra för att kunna klara av husets underhåll på lång sikt.   
Anna H gick igenom dokument ”bra att veta” som rör fastigheten- 
den samma kommer läggas upp på hemsidan. 

15.Annat ärende  
Henrik Rättzen undersöker behovet för att investera i fler vinboxar. 
Philip Lindsten tar över den idag lediga boxen. 
Frågan om man kan optimera och flytta in/utblås till vinkällaren för 
att spara energi lyftes.  
Styrelsen tar vidare förfrågan om cykelställ- Anna B tar vidare och 
undersöker alternativ för detta. 

16.Stämmans avslutande  


